
DRUŠTVO UPOKOJENCEV KRIM RUDNIK

Uspešno izpolnili lanski program
21. marca so se zbiali upokojenci krimsko-rudniškega,

galjeviškega, Peruzzijevega in barjanskega območja na
letnem občnem zboni. Obravnavali so poročilo o svojem
delu v lanskem letu in sprejeli za vsakogar sprejemljiv
letošnji program dela. V poročilu so poseben poudarek
dali skrbi z bolne, ostarele nad 80 in 90 let, za oskrbo-
vance v domovih za starejše nbčane in socialno ogrože-
nfan. Člani odbora so lani obiskali 9 občanov starejših nad
90 let, čestitke pa so poslali 117 občanom, ki so bili
starejši nad 80 let. V bolnici so obiskali 14 bolnikov,
sožalja svojcem pa so poslaii v 15 primerih.

Lanskoletnega srečanja starejših občanov nad 70 let se
je udeležilo od 190 vabljenih 140 občanov, ostale pa so
člani odbora obiskali. 1. oktobra lani pa so ob finančni
podpori precejšnjega števila članov in nekaterih občanov
na polnoštevilčni prireditvi s prijetnim kulturnim progra-
mom razvili nov društveni prapor, s katerim se sedaj
društvo poklanja spominu svojim pokojnim članom.

Društvo pa je bilo aktivno tudi na drugih področjih,
tako je komisija za izlete organizirala 11 izletov, ki se jih
je udeležilo 630 članov, nekateri večkrat, nekateri samo

- enkrat. Za izlete se lahko prijavite vsak torek med urad-
nimi urami, to je med 16 in 18. uro v društvenih prosto-
rih. Program letošnjih izletov je že nared.

Lani so bili uspešni tudi društveni športniki in na
športnem turnirju ob tednu upokojencev občine so osvo-
jili prva mesta v balinanju, Jahu in strelstvu. Želeli pa bi
dopolniti vrste posameznih športnih sekcij, zato v svoje
vrste vabijo vse, ki jih veseli športna rekreacija.

Še to. V pripravi so aktivnosti za ustanovitev mešanega
pevskega zbora, za torej so pevci še posebej vabljeni.

Na letnem občnem zboru so podelili 4 priznanja za

dolgoletno delovanje v društvu. Prejeli so jih: Malči
Gradišar, Anica Hrastnik, Avgusl Pušlar in Janez Žagar.
Lani je društvo preuredilo ogrevanje svojih prostorov in
obnovilo balinišee. Ob zakljueku leta je društvo štelo 464
članov, kar je sicer lepa številka, pa vendar je število
upokojencev, ki na tem širokem obmoiju živijo veliko
večje in so zato vabljeni v društvene vrste.

Z ozirom na številne novosti pokojninskega in invalid-
skega zavarovanja, o kalerih je članstvo nezadovoljivo
obveščeno, so na svojo sejo povabili gospo Anko Tomin-
šek, ki jim je v razumljivem jeziku nazorno obrazložila
vse možne spremembe. Le-te pa niso bile preveč spod-
budne, zato so sklenili poslati protestno pismo, v katere-
ga so zapisali, da ne sprejemajo predvidenih sprememb,
saj bodo le te bistveno vplivale na življenjsko raven
veeinc upokojencev. Do stanja, kakršno je v Republiki
Sloveniji ne moremo biti ravnodušni, ne moremo pa tudi
pristajati na to, da se le to rešuje na plečih upokojencev,
so med drugim zapisali v pismo

Akciji Naše komune za nakup ultrazvočnega aparata
se je tudi na tem srečanju priključilo nekaj novih podpor-
" " " ^ Upravni odbor društva
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Nudim pomoč
Starejšim osebam pospravljam ter čistim
2 krat tedensko
na območju Viča.
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